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2014Z21454 

Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over geweld in en 
om asielzoekerscentra (ingezonden 24 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Asielopvang tikkende tijdbom»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel geweldsincidenten er per jaar in asielzoekerscentra 
voorkomen? 

Vraag 3
In hoeverre erkent u dat binnen asielzoekerscentra etnische en religieuze 
spanningen tot geweld leiden en welke maatregelen bent u van plan te 
treffen teneinde dit tegen te gaan? 

Vraag 4
Hoe oordeelt u over de berichten dat christelijke asielzoekers worden 
geïntimideerd door asielzoekers met een islamitische achtergrond? 

Vraag 5
Ziet u dat de constante instroom van asielzoekers leidt tot enorme spannin-
gen, zowel in de asielzoekerscentra zelf, maar ook in de Nederlandse 
samenleving? 

Vraag 6
Wat is voor de regering het maximumaantal asielzoekers dat zij nog toe gaat 
laten? Deelt u de mening dat het draagvlak voor het huidige asielsysteem 
onder grote delen van de Nederlandse bevolking compleet is verdwenen? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat asielzoekers in de regio dienen te worden opgevangen 
en dat Nederland aan haar maximum zit? Zo neen, waarom niet?

1 Telegraaf, 21 november 2014
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